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MIĘDZYLESIE (inf. wł.). Mieszkańcy gminy międzyleskiej w razie konieczności udzielenia im
pomocy  medycznej  są  obsługiwani  przez  zespół  ratownictwa  z  podstacji  w  Bystrzycy
Kłodzkiej. Jednostka dysponuje tylko jedną karetką i bywa, że po telefonicznym zgłoszeniu
potrzeby jej przyjazdu na podany adres zajeżdża samochód strażacki. Taki stan rzeczy nie
wszystkim się podoba, o czym zresztą nie tak dawno pisaliśmy w naszej gazecie.

Włodarz  Międzylesia  Tomasz Korczak zapewnia,  że  podejmie  działania  na  rzecz  wzbogacenia
podstacji kłodzkiego ZOZ-u w Bystrzycy Kłodzkiej o drugi samochód...

- Tam jest niezbędny pojazd z napędem na cztery koła, aby radził sobie w górskich warunkach na
obszarze obu gmin. Tylko pamiętajmy o jednym, że zakup takiej karetki nie rozwiąże problemu.
Stanowi  ona  bowiem  element  w  tak  ważnym  ogniwie,  jakim  jest  zespół  ratowniczy.  Jego
skompletowanie okazuje się bardzo trudne - mówi burmistrz Międzylesia. - Mamy w naszej podstacji
bardzo dobry zespół, który przy ostatnim "rozdaniu" karetek przez wojewodę, z racji że ma najlepsze
wyposażenie, został pominięty. Może stanie się tak, że po następnym przydziale takich pojazdów
będziemy dysponować tym, czego oczekujemy.

Aby tak się stało,  burmistrz Międzylesia podejmie rozmowy z wojewodą dolnośląskim Maciejem
Awiżeniem oraz dyrektorką Zespołu Opieki Zdrowotnej w Kłodzku Jadwigą Radziejewską. To w ich
gestii pozostaje organizacja ratownictwa medycznego i jego wyposażenie.
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